

中國你好

★ HELLO CHINA ★

TOUR CODE : 8PKX-1

2+1  VIP 旅巴

纯玩
无购物
★★★★★

天津之眼·摩天轮

唐山大唐兴国禅寺

— 8天6晚 —

京津唐·古北夜色

北京·天津·唐山·古北水镇

天津之眼·摩天轮 | 大唐兴国禅寺 | 古北水镇
司马台长城 | 圆明园 | 紫禁城·故宫 | 天坛公园

新体验 河头老街

古北水镇

司马台长城

圆明园

紫禁城·故宫

天坛公园

河其老街

精选风味餐



北京烤鸭



玫瑰花园自助餐



米其林炸酱面



精选景点

一次玩转精华景点



地道美食

品尝特色风味餐



舒适住宿

入住精选舒适酒店



美好时光

留下难忘旅行回忆

第 01 天 吉隆坡 → 北京 (2.0 小時) 天津 MU796 0125-0750 (机上用餐/ 天津风味 50/ 天津风味 50)

从吉隆坡国际机场出发, 乘搭客机直飞中国首都 - 北京。抵达后, 由当地导游迎接, 随后驱车前往天津游览。

【**静园-溥仪故居 (含入场)**】清朝末代皇帝溥仪的故居, 建于1921年, 现是被天津市人民政府确定为特殊保护等级历史风貌建筑。

【**意大利风情区**】位于市中心城区的旅游休闲街区, 建筑全由意大利建筑师设计, 是亚洲唯一保存良好的意大利风貌建筑群。

【**五大道**】拥有上世纪二、三十年代建成的具有不同国家建筑风格的花园式房屋, 使这里成为天津的“万国建筑博览会”。

【**瓷房子 (外观)**】天津的文化地标之一, 是一栋用数亿件古瓷片和13000多件完整古瓷器贴上的法式小洋楼, 以弘扬中华民族的瓷文化。

【**古文化街-津门故里**】文化的发祥地, 蕴藏着丰富的文化内涵和历史价值, 也是一处集民俗文化、旅游商贸、购物休闲、餐饮住宿等于一体的商业步行街。

【**天津之眼-摩天轮 (外观)**】又称天津永乐桥摩天轮, 是世界唯一建在桥上的摩天轮, 是天津地标之一。

第 02 天 天津 (2.0 小時) 唐山 (早/ 唐山宴风味 50/ --)

【**唐山饮食文化博物馆**】又称唐山宴, 以唐山饮食文化为主线, 融合传统民俗与非遗元素, 集文物陈列、非遗体验、技艺培训、特色餐饮于一体。

【**大唐兴国禅寺**】始建于唐贞观十九年 (645年, 由唐太宗李世民为纪念东征高丽得胜而建, 取“兴国安民”之意。

【**培仁历史文化街**】依托百年建筑培仁女子中学校舍建设, 引入文化创意、休闲娱乐、餐饮购物等多元业态, 形成“四馆一街”文化产业集群。

【**河头老街**】集“食、游、购、娱、体、展、演”于一体, 沿街商铺众多, 设有多个主题文化广场, 整体建筑风格古香古色, 夜间灯光璀璨, 可以自由品尝当地美食与感受慢生活节奏。

第 03 天 唐山 (3.5 小時) 古北水镇 (早/ 古北烧肉馆 50/ --)

【**古北水镇 (含电瓶车)**】是融合了北方长城边塞文化与江南水乡乌镇风情, 是集观光游览、休闲度假及温泉酒店于一体的大型综合度假区。

【**司马台长城 (不含缆车)**】中国唯一保留明代原貌的古建筑遗址, “原始长城”以险、密、齐、巧、全五大特点著称。

【**长城水舞灯光秀**】融合了音乐, 3D水舞, 激光光影, 火焰, 气爆及冷雾等高科技元素, 依托司马台长城夜景打造顶级视听盛宴的水舞秀。 (备注: 如遇天气或特殊状况取消, 恕不预先通知及不能现金回退) ** 赠送: 泡温泉 (自备泳衣)

第 04 天 古北 (2.5 小時) 北京 (早/ 潮州风味 50/ 北京烤鸭 50)

【**圆明园**】中国清代大型皇家园林, 在第二次鸦片战争中被洗劫破坏后放火焚毁。历经战乱劫掠, 现时仅存遗址。

四季玩不同: 春天 ~ 陶然亭公园 / 元大都遗址公园 / 玉渊潭公园 赏花 (3月-4月中旬)

夏天 ~ 果园采摘【每人赠送一斤水果】

秋天 ~ 钓鱼台银杏大道 / 地坛公园 / 奥林匹克公园 赏银杏叶 (10月中旬-11月中旬)

冬天 ~ 南山滑雪场 / 八达岭滑雪场 (含门票, 不含滑雪) (12月中旬-2月 2027)

第 05 天 北京 (早/ 青年星厨 50/ 玫瑰花园自助餐 100)

【**天安门广场**】它是共和国举行重大庆典、盛大集会和外事迎宾的神圣重地, 也是世界上最大的城市广场之一。

【**人民大会堂 (外观)**】1959年建成, 它是全国人大开会和办公的场所, 也是国家举行政治与外交活动的重要地标。

【**紫禁城-故宫 (含故宫耳机+神武门接驳车)**】始建于1406年, 是中国明清两朝二十四位皇帝的皇宫, 占地面积72万平方米, 建筑面积约15万平方米, 有大小宫殿七十多座, 房屋九千余间, 是世界上现存规模最大、最完整的宫殿型建筑。

【**什刹海风景区**】由前海、后海、西海三个弓形湖泊组成, 以胡同四合院、王府古建、园林水系、老字号商业为特色。

【**烟袋斜街**】北京最古老的商业街和传统文化街区之一。

【**城市中央商务区夜景 (车游)**】在夜晚亮灯后, 由高楼大厦、霓虹灯光和繁忙交通交织而成的现代都市夜景景观。

第 06 天 北京 (全日自由活动) (早/ --/ --)

推荐自费: 1) 环球影城奇幻一日之旅 = RMB980/人 (含平日门票&接送; 周末和公共假期+RMB100/人)

(6人成团) 2) 泡泡马特乐园一日游【国内首家以潮玩为主题乐园】+蓝色港湾+三里屯Village【北京时尚潮流聚集地】 = RMB550/人

3) 国粹杂技表演+百荣世贸商城【北京小义乌批发市场】+法源寺+烂漫胡同+大吉巷 = RMB490/人

4) 宫廷服装全天体验 (不含妆发) +五道营胡同+打卡国子监大街+孔庙(外观) = RMB490/人

➢ 单妆造: 清代妆造=RMB198/人; 明代妆造=RMB298/人

第 07 天 北京 → 吉隆坡 MU795 1830-0025+1 (早/ 米其林炸酱面 50/ 机上用餐)

【**天坛公园**】始建于1420年, 是明清两代皇帝“祭天”“祈谷”的场所, 世界上现存规模最大, 保存最完整的古代祭天建筑群。

【**正阳门城楼 (外观)**】始建于1419年, 是明清北京城内城的正南门, 也是北京城内九门现存的唯一一座城楼。

【**前门步行街**】北起正阳门箭楼, 南至珠市口, 是一条拥有600多年历史, 兼具老北京风貌与现代潮流的著名传统商业街。

午餐后, 送往北京大兴国际机场, 准备办理登机离境手续, 结束此次的精彩之旅, 再會!

第 08 天 抵达吉隆坡

航班安全着陆吉隆坡国际机场



必须配合项目 (+RM250/人): 故宫耳机+神武门接驳车+什刹海风景区+烟袋斜街+城市中央商务区夜景 (车游)

包含: 全程机场税 + 机上套餐 + 1件 23KG 行李津贴 + 司机导游小费

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准, 在不可预知情况之下, 敝社保留删改行程内容的权力, 恕不预先通知。

团队出发按最少 16 成人或以上成团; 团员受促购买旅游保险, 更添保障。

*** 行程中图片只供参考 ***

DAY 01 KUL → BEIJING (2.0H) TIANJIN MU796 0125-0750 (MOB/ L 50/ D 50)

Depart from KUL International Airport and take a direct flight to Beijing, China. Upon arrival, you will be warmly welcomed by the local guide.

[Jingyuan – Former Residence of Puyi (Admission Included)] The former residence of Puyi, the last emperor of the Qing Dynasty. Built in 1921, it is now designated by the Tianjin Municipal Government as a specially protected historic building.

[Italian Style Town] A popular leisure and tourist district in central. Its buildings forming one of Asia's best-preserved Italian-style architectural areas. **[Five Great Avenues (Wudadao)]** Famous for its garden-style residences built in the 1920s and 1930s, featuring architectural styles from different countries. It is often known as Tianjin's "World Architecture Expo."

[Porcelain House (Exterior View)] This French-style mansion is decorated with hundreds of millions of ancient porcelain fragments and more than 13,000 complete porcelain pieces, showcasing China's rich porcelain culture.

[Ancient Culture Street – Jinmen Guli] It is a lively pedestrian street combining folk culture, sightseeing, shopping, dining and leisure.

[Tianjin Eye Ferris Wheel (Exterior View)] It is the world's only Ferris wheel built on a bridge and one of Tianjin's most iconic landmarks.

DAY 02 TIANJIN (2.0H) TANGSHAN (B/ L 50/ --)

[Tangshan Food Culture Museum (Tangshan Banquet)] This museum showcases Tangshan's culinary heritage while blending traditional folk customs and intangible cultural heritage. It combines cultural exhibits, heritage experiences, skills demonstrations and local specialty dining.

[Datang Xingguo Zen Temple] Originally built in 645 during the Tang Dynasty under Emperor Taizong, the temple was established to commemorate his victorious eastern campaign. Its name reflects the meaning of "prospering the nation and bringing peace to the people."

[Peiren Historical & Cultural Street] Developed around the century-old former Peiren Girls' School, this cultural district combines creative arts, leisure, entertainment, dining and shopping, forming a distinctive cultural hub known as the "Four Museums and One Street."

[Hetou Old Street] A charming heritage-style district combining food, sightseeing, shopping, entertainment, recreation, exhibitions and performances. Lined with shops and themed cultural squares, the street features traditional architecture and spectacular night illuminations.

DAY 03 TANGSHAN (3.5H) GUBEI WATER TOWN (B/ L 50/ --)

[Gubei Water Town (Electric Shuttle Included)] A large integrated resort that blends the frontier culture of the Great Wall in northern China with the charming water-town atmosphere of Wuzhen. It offers sightseeing, leisure, holiday experiences, hot springs and resort hotels.

[Simatai Great Wall (Cable Car Not Included)] The only section of the Great Wall in China that preserves its original Ming Dynasty appearance. Known as the "Original Great Wall," it is famous for its steepness, dense watchtowers, well-preserved structure, ingenious design and completeness.

[Great Wall Musical Fountain & Light Show] A spectacular water show featuring music, 3D water effects, laser lighting, flames, air blasts and cool mist, set against the magnificent night view of the Simatai Great Wall. *Note: The show may be cancelled due to weather conditions or other special circumstances without prior notice. No cash refund will be provided in the event of cancellation.* **** Complimentary: Hot Springs (Swimsuit by own)**

DAY 04 GUBEI (2.5H) BEIJING (B/ L 50/ D 50)

[Old Summer Palace (Yuanmingyuan)] A vast imperial garden from the Qing Dynasty. It was looted, destroyed and burned during the Second Opium War. After suffering further damage through years of conflict and looting, only its historic ruins remain today.

Seasonal : **Spring** ~ Enjoy seasonal flowers at **Taoranting Park / Yuan Dadu City Wall Ruins Park / Yuyuantan Park. (Mar-Mid Apr)**

Experiences **Summer** ~ Enjoy **fruit picking at an orchard**, with 1 jin (approx. 500g) of fruit complimentary per person.

Autumn ~ Admire the beautiful golden ginkgo leaves at **Diaoyutai Ginkgo Avenue / Ditan Park / Olympic Park. (Mid Oct- Mid Nov)**

Winter ~ Visit **Nanshan Ski Resort / Badaling Ski Resort (Admission included; skiing activities not included). (Mid Dec- Feb 2027)**

DAY 05 BEIJING (B/ L 50/ D 100)

[Tiananmen Square] A landmark venue for major national celebrations, grand gatherings and official welcoming ceremonies.

[Great Hall of the People (Exterior View)] Completed in 1959, it serves as the venue for meetings of China's National People's Congress and is an important landmark for major state, political and diplomatic events.

[Forbidden City (Included Audio Headset + Shenwumen Shuttle Service)] Construction began in 1406. The Forbidden City served as the imperial palace for 24 emperors of the Ming and Qing Dynasties. It is the world's largest and best-preserved ancient imperial palace complex.

[Shichahai Scenic Area] A historic area centred around three interconnected lakes—Qianhai, Houhai and Xihai. It is famous for its traditional hutongs and courtyard houses, former princely residences, historic architecture, lakeside scenery and time-honoured local shops.

[Yandai Xiejie (Skewed Tobacco Pouch Street)] One of Beijing's oldest commercial streets and traditional cultural districts, offering a glimpse into the city's historic charm and local lifestyle.

[Central Business District Night View (Drive-by Tour)] Experience Beijing's modern cityscape after dark, where illuminated skyscrapers, colourful lights and bustling traffic create a spectacular metropolitan night view.

DAY 06 BEIJING (FULL DAY FREE & EASY TOUR) (B/ --/ --)

Recommended Optional Tours: 1) **Universal Studios Beijing – A Magical One-Day Adventure Tour = RMB 980/person**

(Minimum 6 persons)

(Weekday admission ticket & round-trip transfer included; additional RMB 100/person on weekends and public holidays)

2) **POP LAND One-Day Tour + SOLANA Lifestyle Shopping Park + Sanlitun Village = RMB 550/person**

3) **Traditional Chinese Acrobatics Show + Bairong World Trade Center + Fayuan Temple + Lanman Hutong +**

Dajixiang = RMB 490/person

4) **Full-day traditional imperial costume experience (makeup & hairstyling not included) + Wudaoying Hutong +**

Guozijian Street + Confucius Temple (Exterior View) = RMB 490/person

❖ **Optional Makeup & Hairstyling: Qing Dynasty Style: RMB 198/person ; Ming Dynasty Style: RMB 298/person**

DAY 07 BEIJING → KUL MU795 1830-0025+1 (B/ L 50/ MOB)

[Temple of Heaven Park] Built in 1420, it served as the sacred site where emperors of the Ming and Qing Dynasties performed ceremonies to worship Heaven and pray for good harvests. It is the world's largest and best-preserved ancient architectural complex dedicated to the worship of Heaven.

[Zhengyangmen Gate Tower (Exterior View)] Originally built in 1419, it was the main southern gate of Beijing's Inner City during the Ming and Qing Dynasties. It is also the only surviving gate tower among the nine original gates of Beijing's Inner City.

[Qianmen Pedestrian Street] This famous traditional commercial street has a history of more than 600 years, blending the charm of Old Beijing with modern trends. After lunch, transfer to **Beijing Daxing International Airport** for your departure flight.

DAY 08 ARRIVED KUL

Flight safety landing at **Kuala Lumpur International Airport. SWEET HOME !!**



Compulsory pre-pay package (+RM250/pax): Forbidden City Audio Headset + Shenwumen Shuttle Service + Shichahai Scenic Area + Yandai Xiejie + CBD Night View (Drive-by Tour)

INCLUDE : All Airport Taxes +Meal onboard +1piece 23kg Luggage Allowances +Tipping

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.

The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. **You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.**

***** Artwork / Picture designed in the itinerary just for reference only *****